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A Esplugues, el tema de l'auditori segueix donant a parlar. Els partits polítics de la vila van fer
un debat per intercanviar opinions i esclarir temes. L'obra de l'auditori va passar de 12 milions
d'euros inicials als 20, i el poliesportiu de Les Moreres dels 11 als 15. En total, 12 milions
d'euros addicionals. Segons Enric Giner, portaveu del PSC, aquest augment del pressupost es
deu a que les dues obres no són estàndars. Per ell, són unes instal·lacions d’un nivell molt alt.
Segons Giner, els temes que no es podien saber quan es va llançar el projecte al 2006 són una
de les qüestions per les que ha augmentat el preu de l’obra. A més assegura que la crisi no els
ha ajudat. Zapatero va decidir que els ajuntaments amb un cert endeutament no podrien seguir
fent-ho, així que les obres de l’auditi es van haver de paralitzar. Giner admet que es va haver
de decidir quina era la obra que seguia en funcionament, i que com per ells, el poliesportiu té
més funció social, es va decidir que fos aquesta. El debat es va fer a l’edifici El Molí de Can
Vidalet amb alguns veïns de la vila.  
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